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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kivizsgálta a Nébih, hogy Győrffy Balázs állítása 
megállja-e a helyét, miszerint Lengyelországból lejáró határidejű hús érkezett?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az index.hu portálon  megjelent  „Az áruházak csak  az  erő nyelvén értenek„  cikk  igen  érdekes
élelmiszerbiztonsági kockázatokra hívta fel a figyelmemet. A probléma az, hogy a közlendőbe olyan
mondatok csúsztak, ami miatt a magyar élelmiszerbiztonsági lánc felelőssége is felmerülhet. Lehet,
hogy csak nagy és hangzatos mondás akart lenni, de így sok kellemetlenséget okozhat másoknak is,
ha a mondatok felelőtlenek.

Idézet a cikkből:

„Azzal nincs bajunk, hogy a magyarországi termelő, feldolgozó szektornak piaci versenyben kell
helytállnia. Azzal viszont van bajunk, hogy Lengyelországból idehozzák a csirkecombot, és azt 220
forintért kínálják, ami mélyen az önköltségi ár alatt van. „

„Ezeket  a  termékeket  meg kellett  volna semmisíteni,  mert  lejár  a határidejük,  és  megpróbálják
legalább a megsemmisítés költségét megspórolni és eladni bármennyiért.”

„A  magyarországi  legnagyobb  vágóhíd  leállította  a  vágást,  mert  nem  vették  át  tőle  azt  a
mennyiséget, amit korábban átvettek, mert Spanyolországból idekerült valamilyen fagyasztott hús.”

Az már csak hab a tortán, hogy vannak, akik ostoba módon azt hiszik, hogy csak az erő nyelvén
értenek a kiskereskedelmi láncok:

„Ugyanakkor azt látjuk az elmúlt évek tapasztalataiból, hogy egész egyszerűen a kiskereskedelmi
láncokkal sok esetben csak így lehet beszélni, csak az erő nyelvén értenek, tisztelet a kivételnek.”

Kérdezem Önt:



1.  Kivizsgálta  a  Nébih,  hogy  Győrffy  Balázs  állítása  megállja-e  a  helyét,  miszerint
Lengyelországból lejáró szavatosságú hús érkezett? 

2.  Készült  kimutatás  arról,  hogy  a  kistelepülések  boltjai  milyen  arányban  árulnak  import
élelmiszert? 

Budapest, 2020. május 30.
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